
Protokoll 

 3 december 2024 Finnstugan 

 

1. Mötets öppnande 

Håkan förklarar mötet öppnat. 

2. Val av justerare 

Henrik och Anneli. 

3. Godkännande av dagordning 

Godkändes. 

4. Föregående mötesprotokoll 

Sandra gick igenom anteckningar från föregående protokoll. 

5. 1. Ekonomi 

Håkan redovisar ekonomin. Det är lite kvar på årets bokföring men resultatet landar troligen 

på plus. 

2. Julbord 

Det är 40 vuxna och 10 barn anmälda. Ryssby hotell levererar maten till Finnstugan. 

3. Tävlingar 2025 

Anneli informerar om att Lagadalskampen datum är ändrat till 12/4. Ännu oklart om vi får ha 

Pölder cup då. Frans, Martin G, Tobias R och Carl är styrgrupp och kommer fördela arbetet. 

Traillopp vid Finnstugan, tas upp på nästa styrelsemöte.  

4. Översyn av belysning på elljusspåret 

Det saknas lyse på stora delar av elljusspåret och det behöver åtgärdas. Frågan tas upp på 

nästa styrelsemöte igen då det är fler styrelsemedlemmar närvarande. Håkan pratar med 

Bengt-Åke. Henrik kollar om elever på elprogrammet kan hjälpa till.  

5 Översyn av riktlinjer för ersättning för deltagande i stafetter, flerdagarstävlingar och 

tävlingar 

Enligt reglerna för medlemmar i klubben betalar klubben startavgift med maxbelopp 200 kr 

per tävling. Beslutas att vi höjer summan till 250 kr. 



Ingen ersättning för Vasaloppet. Flerdagarstävling räknas som en tävling. Klubben betalar 

anmälningsavgift för stafetter där löparen blivit uttagen men det är en gråzon vid stafetter 

om enstaka löpare deltar i kombinationslag. 

Beslutas att klubben står för anmälnings- och klubbtältskostnad när vi inte har ett eget lag, 

t.ex. vid 25-manna och Tjoget, men löparen står själv för resa och logi. 

6 Övriga frågor 

a. Stugkommittén påpekar att det finns en liten anslagstavla vid parkeringen som inte 

används. De föreslår att FK Finn tar över den för information om klubben. Styrelsen 

beslutar att det kan göras och ger stugkommittén i uppdrag att utforma informationen 

som ska finnas på anslagstavlan.  

 

b. Kartprojekt Bräkentorp. OL-kommittén har haft möte och diskuterat detta. Kartans 

grundmaterial/kurvbild härstammar sannolikt från 70-talet och behöver göras om. Offert 

från Lars Magnusson har inkommit men resekostnad är inte angivet i offerten och detta 

behöver klargöras. Frågan är om vi även ska ha en ny tävlingskarta också. Revidera 

kartan över Bergaåsen för tävling? Fortsatt diskussion i OL-kommittén. Styrelsen är 

positiv till att satsa på en karta i Bräkentorp men offerten behöver kompletteras. Frågan 

tas upp igen på nästa möte. 

       6.    Kommande möten 2025 

                       14/1 (Sandra) och 4 eller 11/2 (Martin) 

                       Preliminärt datum för årsmöte 9/3 

 

7. Mötets avslutande 

Mötesordförande förklarar mötet avslutat.  

 

Protokollsekreterare                 Justerare  Justerare 

 

Sandra Elg                 Anneli Carlsson  Henrik Carlsson

  

 


